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 Protokół nr 139/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 kwietnia 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia na wykonanie robót budowlanych na zadaniu 

„Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

czwartego przetargu nieograniczonego na wykonanie robót budowlanych na zadaniu 

„Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 137/2018, 

138/2018. 

 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

  

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 137/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 138/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana R. Kłosowskiego 

w sprawie zwiększenia budżetu ZDP z przeznaczeniem na zakup materiałów - 

przebudowa chodnika w Nowym Dworze. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski –  dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta stwierdził, że należałoby zwiększyć budżet ZDP o 30 000 zł z przeznaczeniem na 

zakup materiałów niezbędnych do przebudowy chodnika w Nowym Dworze. 

Ponadto poinformował, że tak jak wcześniej ustalono na posiedzeniu Zarządu zostały złożone 

dwa wnioski tj. na wykonanie drogi Mroczenko – Grodziczno oraz na odcinek drogi przed 

Skarlinem. 

Pan Buliński zapytał jaką wysokość środków ma zabezpieczyć Gmina Nowe Miasto 

Lubawskie, ponieważ ta kwota musi być zabezpieczona w budżecie na najbliższej sesji Rady 

Gminy. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że powyżej 60 000 zł. Dodał, że jest jeszcze za szybko żeby 

zabezpieczać w budżecie środki na realizację zadania. 

Pani Skarbnik potwierdziła, że nie wpisywała tych środków w budżecie na kwietniową sesję. 
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Pan Buliński stwierdził, że we wniosku o dofinansowanie jest zapis, iż środki zostaną 

zabezpieczone na najbliższej sesji. Poprosił, żeby sprawdzić zapis w oświadczeniu do wniosku. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie w kwestii zwiększenia budżetu ZDP o 30 000 zł. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie unieważnienia trzeciego przetargu nieograniczonego na wykonanie robót 

budowlanych na zdaniu „Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska - naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pan Starosta poinformował, że w przetargu nie złożono żadnych ofert.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/204/2016 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie powierzenia Gminie Kurzętnik zadania z 

zakresu właściwości powiatu polegającego na złożeniu i prowadzeniu publicznej szkoły 

podstawowej specjalnej zmienionej uchwałą nr XXXIX/288/2017 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 30 listopada 2017 roku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 

wydatkowanych środkach na doskonalenie zawodowe w roku 2017. 

 

Pani Orłowska omówiła informację, która stanowi załącznik nr 5. 

/Pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą RIO w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowomiejskiego w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego za 2017 rok.  

Pani Skarbnik poinformowała, że opinia RIO jest pozytywna.  

 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 6. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu 

nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017r. 

 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2018. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XL/292/2017 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017r.  w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2018r.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie rozwiązania stosunku pracy z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 

Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przekazanie do Rady Gminy Grodziczno 

oraz Rady Gminy Kurzętnik uchwały Rady Powiatu w sprawie podziału Powiatu 

Nowomiejskiego na okręgi wyborcze w wyborach do rady powiatu celem zaopiniowania. 

 

Pan Starosta odczytał § 1 projektu uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że wyliczenia przedstawione na poprzednim posiedzeniu nie 

były ostateczne /dane z gmin były przekazywane telefonicznie/. Poinformowała, że z 

ostatecznych danych wynika, iż zmniejszyła się liczba mieszkańców w Kurzętniku o trzy 

osoby, natomiast nie ma to wpływu na przygotowany projekt uchwały. 

Pan Starosta zapytał, kiedy będzie podejmowana uchwała. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że na opinie z gmin należy poczekać 30 dni, natomiast jeśli 

organy w ciągu 30 dni nie przekażą opinii to należy uznać, iż projekt uchwały został przyjęty w 

przedmiotowym brzmieniu. Dodała, że projekt uchwały należy podjąć najpóźniej do czerwca. 

Nadmieniła, że komisarz wyborczy nie wniósł uwag do przedmiotowej uchwały.  

 

Pismo do Przewodniczącego Rady Gminy Kurzętnik oraz Wójta Gminy Kurzętnik stanowi 

załącznik nr 8. 

Pismo do Przewodniczącego Rady Gminy Grodziczno oraz Wójta Gminy Grodziczno stanowi 

załącznik nr 9. 

Pismo z Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Elblągu stanowi załącznik nr 10. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 11. 

 

Pan Starosta zawnioskował o wycofanie rozszerzenia porządku posiedzenia. 

 

Za wycofaniem rozszerzenia głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że w I kwartale wykonania budżetu dochody wykonano na 

poziomie 25 %, dochody bieżące na poziomie 31,8 %, natomiast dochody majątkowe na 

poziomie 0,10 %. Dodała, że wydatki poniesione są na poziomie 19 %, wydatki bieżące na 

poziomie 27 %, natomiast wydatki majątkowe na poziomie 2 %. Poinformowała, że 

zaplanowany jest dochód ze sprzedaży nieruchomości w Czachówkach w wysokości        

859 600 zł, natomiast wydatki majątkowe są na poziomie 16 805 787 zł. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                        


